2023 Theme & Goal of FGCCT [Christ-centered to be the core of faith]

English Ministry Announcements:

- 1. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book.
- Next Sunday (October 29): Sermon Speaker---Rev. Tim Li.
 Sermon title: The Woes to the Pharisees Part 1];
 Scripture---Matthew 23:1-12
- 3. We welcome young believers and seekers to join our Christian Foundations Class meeting at Church on Sundays at noon for 7 weeks. We'll be using the book, I Am A Christian by Thom Rainer.
- 4. Next Sunday(October 29)---Harvest Festival from 1:00-3:00pm. Come invite your friends and family for a time of games and food in our gym and an opportunity to give thanks to our God. Food to purchase by ticket(\$2.00/ticket). Please purchase the ticket from Susan Huang.
- 5. November 5th, we will be having a congregational meeting to vote for the new board members for 2024, and vote for extend Rev. Luis Liang as our TM pastor for a 3 years extension. Please check the active communicant members list for congregational election meeting, posted at front desk from today. If you will be absent, please notify any church board members, so as not to affect quorum.
- 6. Pack a shoebox for children to receive a Christmas present and the Gospel. Pick up your Samaritan's Purse Operation Christmas Child Box in the EM worship area. Please return by November 12.
- 7. Join The Gospel Coalition Canada Women's Conference this November 16-18 at Morningstar Christian Fellowship. Early Bird ends October 9. https://ca.thegospelcoalition.org/tgcc-women-2023/
- 8. Join us for Discipleship Group or Reading through the Bible. https://fgcct.org/discipleship-groups/



Philippians 3:13

Brethren, I count not myself yet to have apprehended: but one thing I do, forgetting the things which are behind, and stretching forward to the things which are before,



主 達 文 The Lord's Prayer

樂 Postlude

殿

多倫多臺恩基督教會 週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Ontario M1H 2X4

梁世隆牧師 416-560-3788 slone0912@gmail.com Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org Rev. Paul Carr 416-447-3136 pastorpaul@fgcct.org 教會電話 Church Telephone: 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org

2023年 10月 22日 Weekly Bulletin # 977

命型

2023 年度主題目標:【基督為本,信仰真義】

主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP



司會: 莊謙富 George Chuang

~~~ 靜溪上帝 Waiting on the Lord ~~~

	土 一一一	X	The Lord's Prayer	曾从						
	宣	召	Call to Worship	司會						
	聖	詩	Hymn #134—羊羔坐在寶座	會眾						
	啟	應	Responsive Reading38 (哥前 13)	會眾						
	獻	詩	Anthem	成人聖歌隊						
			~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word	~ ~ ~						
	聖	經	Scripture 路加福音 10:1-16	司會						
	講	道	Sermon 【收莊稼工人】	梁世隆 牧師						
	祈	禱	Prayer	梁世隆 牧師						
	聖	詩	Hymn #308聽見救主出聲在叫	會眾						
	信仰告	台	Statment of Faith使徒信經	會眾						
~~~ 回應上帝的話 Response to The Word ~~~										
	奉	獻	Offering (Hymn 306B 我的生命獻給	祢 / ver.4)						
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具										
	祈	濤	Prayer	司會						
	報	告	Announcements	司會						
	聖	詩	Hymn #499榮光歸聖父上帝	會眾						
	祝	禱	Benediction	梁世隆 牧師						



TM 臺語堂報告事項:

- 1. 誠摯歡迎新朋友前來參加今日主日崇拜,主賜福於您。請您留下您的聯絡方式。
- 2. 下週主日 10月 29日,由顏進德牧師證道。

講題:【靠上帝得勝】;經文:尼希米記4:11-23。

司會:王澄材。招待人員:何泰山、許秀芬。

- 3. 下週:10月29日(星期日),1:00~3:00pm 於教會舉辦第七屆秋季豐年祭,敬邀您偕同家人、朋友,與我們一齊感恩 主豐盛的恩典,備有多項遊戲與美味餐點。餐卷(每張\$2.00,\$10.00 為一單位),欲購買餐卷者,請與 Susan Huang 接洽。
- 4. 11月05日,於主日崇拜後,即刻召開選舉和會,將投票選舉明年度五位執行委員;以及是否續聘梁世隆牧師作為台語堂牧者,為期三年;煩請各位會員務必預留時間出席參加。會員名單於今日起,公布於招待桌,請各會員前往校對;若不克出席參加者,請事先請假,以免影響出席人數。
- 5. 為世界各地的孩子們準備一份充滿愛和祈禱的撒瑪利亞禮 盒,為他們帶來聖誕的喜悅和耶穌基督的好消息。請於英語 崇拜區領取鞋盒,並於 11 月 12 日前交回。
- 6. 勉勵大家繼續讀經,台語堂每週讀經進度:

本週 10/22~10/28---以賽亞 3:1~8:18。

下週 10/29~11/04---以賽亞 8:19~12:6。

MM 國語堂報告事項:

- 1. 感謝吳志達執事今日分享信息。 下週 10 月 29 日,由保羅牧師 分享信息。講題:"有果效的信心";經文:雅各書 2:14~26。
- 2. 若會友有興趣學習 AV 系統並願意委身服侍,請與 Sylvain 或任何教會委員聯繫。
- 3. 懇請 聖靈掌權,並引導國語堂各項事工。 請為牧師、同工的 服侍,及每位會友代禱,用屬基督的愛,來彼此托住。
- 4. 請為臺恩國語堂事工和屬靈生命的成長學習代禱。



♣/ 腓力比書 3:13

// 弟兄们,我不是以為自己已經得著了,我只有一件 事,就是忘記背後,努力面前的,

聖工分擔	本週 This Week (10/22/2023)			下週 Next Week (10/29/2023)			
司會 Worship	莊謙富			王澄材			
司琴 Pianist	~~~			~~~			
領詩 Praise T	~~~			~~~			
獻詩 Anthem	成人聖歌隊			婦女團契			
讀經 Bible Re	莊謙富			王澄材			
奉獻 Offering	~~~			~~~			
招待 Greeter	楊安萍、陳麗珀			何泰山、許秀芬			
投影設計 P.1	劉慈敏			劉慈敏			
投影 P. P. Dis	巫宗翰			巫宗翰			
主日人數統 Attendance Ke	王素華			王素華			
Youth Servant	~~~			~~~			
值月 Month-	~~~			~~~			
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	青 ⁵ You	•	主日學 SS	合計 Total
出席 (10/15) Attendance	66	25	25	8		6	130**
奉獻 (10/15) Offering	~~~	~~~	~~~	~~~		·~~	~~~

** 3 Persons attended for two worship sessions.

台語堂祈禱會/TM Prayer Meeting:每週五10:00am, Line線上舉行。 台語堂查經班/TM Adult Bible Study:每週四10:00am, Line線上舉行。 台語堂細胞小組/TM Cell Group:聚會時間由各小組組長安排。

台語堂每週成人查經進度/TM Bible Reading:請大家瀏覽教會網站。

英語成人主日學/EM Adult Sunday School:TBD

EM Bible Reading: https://fgcct.org/discipleship-groups/.

國語堂慕道班/MM New believer's class: Every Sun./1:00pm~1:30pm。 國語堂祈禱會/MM Prayer Meeting: Every Sat./9:30am~10:00am。(Zoom) 國語堂查經班/MM Bible Study: Every Sun./7:00pm~8:00pm。(Zoom)

主日講道 Sunday Sermon - 請點閱教會網站,觀看每週講道信息。